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Referat fra Forummøtet 3. mars 2016 

Sted: Kalkmølla Kulturstasjon 

Til stede: Se vedlagte deltakerliste 

Møteleder: Bo Wingård  

Foredrag 

Tiltakskartlegging 

Haakon Thaulow, Lysakervassdragets Venner, orienterte om prosjektet 
Tiltakskartlegging av Sandvikselva. Haakon gjennomgår rapporter og planer som 
er utarbeidet for Sandvikselva. Hensikten er å dokumentere tiltak som har vært 
foreslått og planlagt, og utarbeide en oversikt for bruk av Bærum kommunes 
politikere og administrasjon. Ole Kristian Johansen, Morten Merkesdal og Per 
Håkon Nervold følger prosjektet. Prosjektet gjennomføres på vegne av Bærum 
Elveforum. 

Bærums Blå Liste 

Kjell Berge fra Bærum kommune/Geodata viste hva man har gjort for å registrere 
lukkede bekker i Bærum, Bærums blå Liste. Når prosjektet er ferdig blir det 
tilgjengelig på Bærum kommunes webside. Bærum Elveforum vil involvere seg 
når kartet er ferdig for å sette på navn på vassdragene. 

Status for Bærum Elveforums prosjekter 

Bekkeåpninger 

Ole Kristian Johansen orienterte om åpning av Solbergbekken og 
Dælibekken. Bærum kommune arbeider med å kartlegge 
åpningspotensialet for Eiksbekken, Ståvibekken, Nadderudbekken og  
Løxabekken.  

Opplevelser langs Lomma 

Terje Bøhler vil sette i gang med prosjektet om ikke lenge. Prosjektet er 
etter mønster av Opplevelser langs Lysakervassdraget, utarbeidet av 
Bærum kommune.  

Jarmyra, Tjernsrudvassdraget og Skallumdammen 

Jan A. Gott fortalte om hvordan Jarmyra synker. Kloakkledninger må 
repareres, og myra står i fare med å bli liggende under vann. 
Bekymringsmelding er sendt til Bærum kommune. 



   

 

 

Undervisning for videregående skoler 

Peder A. Gade fortalte om hvordan lærere ved flere skoler vil samarbeide 
for å utvikle undervisningsopplegg og –metoder rettet mot skolenes 
nærvassdrag. Innkjøp av måleutstyr kan være aktuelt. 

Miljøprosjekt Isielva 

Terje Bøhler arbeider med kartlegging av avvik i og langs Isielva. Når 
rapporten blir ferdig skal den forelegges fiskeforeningene. Deretter vil vi 
vise den til Ole Kristian Udnes (Planutvalget) og Morten Skauge (MIK) for å 
få deres vurdering av videre behandling i Bærum kommunes 
administrasjon. 

Minstevannføringen i Burudelva 

Prosjektet med å sikre minstevannføring på 7 l/s i Burudelva ble lykkelig 
avsluttet i desember 2015. 

Seminar Vassdragsforvaltning 

Gjennomgås senere.  

Ren elv (vassdragskriminalitet) 

Prosjektet har stoppet opp.  

Elvegrupper 

Vi trenger aktive elvegrupper for Isielva, Lomma, Dælibekken, 
Solbergbekken, Nadderudbekken, Øverlandselva og Øverlandsvassdraget. 
Styret vil arbeide med denne saken. 

Neste møter 
Årsmøtet holdes torsdag 21. april 2016 i Kalkmølla. Foruten årsmøtesaker 
vil vi presentere Miljøprosjekt Isielva (Terje Bøhler) og Tiltaksplan for 
Vannområde Indre Oslofjord Vest (Ingvild Tandberg). 

Neste Forummøte holdes torsdag 9. juni. Vi starter med befaring langs 
Isielva. Aktuelle foredrag kan være om Isielva – hva blir gjort?; Opplevelser 
langs Lomma; Undervisningsopplegget for videregående skoler og 
Bekkeåpning 

 

 

Referent Bo Wingård 



   

 

 

Deltakerliste 
Erik Helland-Hansen Asker Elveforum 
Arve Tvede Asker Elveforum 
Kjell Berge Bærum kommune  
Ole Kristian Johansen Bærum kommune 
Marcus Ed Helland Generell 
Per H. Nervold Isielva 
Karl Magnus Ramberg-Mohn Isielva 
Arvid Fjellandsbø Isielva 
Margit Nielsen Lomma 
Bo Wingård Lysakervassdraget 
Haakon Thaulow Lysakervassdraget 
John Tibballs Lysakervassdraget 
Erik Arnkværn Nadderudbekken 
Rigmor Arnkværn Nadderudbekken 
Svein Taksdal Nadderudbekken 
Gudbrand Bolstad Nadderudbekken 
Peder August Gade Sandvikselva 
Bente Marie Grimsrud Sandvikselva 
Kjell Skovholt Sandvikselva 
Morten Merkesdal Sandvikselva 
Jan Andersen Gott Stabekkvassdraget 
Terje Bøhler Øverlandselva 

 


